
TOASTY TOES 
Instructions 

Part # TT 

OPTIONS: Use product with raised-pattern side facing out.  There are three positions for use.  

1. As a mat.  Position the Toasty Toes flat on the floor, making sure that all optional folding stands are folded flat inside the back of the unit.

2. As a Footrest.  Turn the Toasty Toes upside down and place it flat on a surface with the cord protruding toward you.  Take hold of the
large angled folding stand closest to you (flap pair A, shown above).  Pull it out till it stands up at a right-angle.  Give it a slight downward 
push to lock it into place in this position.  Repeat with the identical flap positioned opposite.   Turn over Toasty Toes and place where it is
convenient for you to rest your feet on the top, which will now be at a gentle ergonomic angle for best support and comfort.

3. As a vertical Heat Panel (feet will not be resting on it).  Turn the Toasty Toes upside down and place it flat on a surface with the cord 
protruding toward you.  Take hold of the long, narrow folding stands furthest from you (flap pair B, shown above).  Pull both out till they
are at right-angles to the Toasty Toes heat panel.  You will feel each one ‘click’ into position.  Turn Toasty Toes right-side up, resting
slightly backwards onto these stabilizing stands, and position it vertically near your feet.

HEAT SETTINGS:  On the control dial, select OFF, LOW or HIGH at your preference.  The indicator light on the dial will glow when the product is on.  
When in use as a vertical panel, HIGH will be most effective at keeping your immediate area warm. 

CAUTION: Never place objects other than your feet on Toasty Toes, including household pets, cloth, chairs, desks, etc. This could cause overheating 
or puncturing of the product.     

CLEANING:  Unplug unit and wipe with a damp cloth.   

WARRANTY: This product is warrantied against defects in materials and workmanship for a period of six months from the shipping date.  At the option of Cozy 
Products, we will either replace or repair the defective unit.  For support, contact Cozy Products:  800.662.5021   customerservice@cozyproducts.com 

WARNING: Take care to determine prior to use whether this device is suitable, adequate or safe for the use 
intended.  Since individual applications are subject to great variation, the manufacturer makes no 
representation or warranty as to suitability or fitness of these devices for any specific application. While 
product includes an overtemperature regulator, misuse may cause failure, damaging the product, mounting 
surface or work area. Use in a dry area; avoid exposure to moisture. Mount free from materials that hinder 
the transfer of heat. Do not drape or cover product with any material.  Always allow heat to escape. Protect 
from puncture. Turn off when not in use. Use caution as you would with any hot product, especially if you 
have any issues with loss of feeling in the areas affected by the heat. 
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IMPORTANT:  READ BEFORE USE 
CAUTION:  Toasty Toes is designed for use ONLY with 110/120 volt power supply such as USA and Canada.   
DO NOT use Toasty Toes with 220/240 volt electric supply such as is common in UK, Europe & other countries outside the USA. 

This appliance has a polarized plug. To reduce risk of electric shock, this plug is intended to fit in a polarized outlet one way.    If the plug 
does not fit fully in the outlet, reverse the plug.  If it still does not fit, contact a qualified electrician.  Do not modify the plug in any way.   
Do not change the plug or use with any type of plug adapter. 
 

HOW IT WORKS:  Toasty Toes is designed to 
warm up to a safe temperature to keep your legs 
and feet comfortable where you sit or stand.  The 
heat is thermostatically controlled.  Toasty Toes 
promotes better circulation and helps keep away 
chills and drafts.  Toasty Toes uses just 90 watts, 
significantly reducing energy consumption and 
fire risk compared with typical space heaters.  
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OPTIONS: Utilisez le produit avec le modelage latéral vers l’extérieur.  Il existe trois positions pour utilisation.  

1. Comme un tapis.  Positionner le ToastyToes à plat sur le sol, en veillant à ce que les soutiens verticaux pliant en option soient repliés à plat à l’intérieur de 
l’arrière de l’unité. 

2. Comme repose-pied.  Tourner le ToastyToes à l’envers et placez-la sur une surface plane avec le cordon d’alimentation sortant vers vous.  Tenir le soutien 
vertical pliant incliné le plus près de vous (paire Plate A, ci-dessus).  Tirez-le jusqu’à ce qu’elle ressorte à un angle droit.  Donnez-lui une légère poussée 
vers le bas pour la verrouiller en place dans cette position.  Répétez avec le volet identique positionné en face.   Tournez ToastyToes et placez-le où il est 
plus pratique pour vous reposer vos pieds dessus, qui devrait être désormais d’un léger angle ergonomique pour un meilleur soutien et confort. 

3. Comme panneau de chaleur vertical (vos pieds ne reposeront pas dessus).  Tourner le ToastyToes à l’envers et placez-la sur une surface plane avec le 
cordon d’alimentation sortant vers vous.  Tenir le soutien long et étroit pliant loin de vous (paire de volets B, ci-dessus).  Tirez-les vers l’extérieur jusqu’à ce 
qu’ils soient à angle droit par rapport u panneau de chaleur ToastyToes.  Vous sentirez un 'clic' de chacun lorsqu’en position.  Tourner le ToastyToes à 
l’endroit, reposant légèrement vers l’arrière sur ces soutiens de stabilisation, et placez-le verticalement près de vos pieds. 

RÉGLAGES DE CHALEUR :  Sur le cadran de contrôle, sélectionnez désactivé “OFF”, faible ” LOW” ou élevée “HIGH”  selon votre préférence.  Le voyant indicateur sur 
le cadran s’illuminera lorsque le produit est en fonction.  Lors de l’utilisation comme un panneau vertical, la position “HIGH” sera plus efficace pour garder votre 
région immédiate au chaud. 

ATTENTION : Ne placez jamais d’objets autres que vos pieds sur ToastyToes, y compris les animaux domestiques, les chiffons, les chaises, les bureaux, etc. Cela 
pourrait provoquer une surchauffe ou une perforation du produit.     

NETTOYAGE :  Débranchez l’appareil et essuyez avec un chiffon humide.   

GARANTIE : Ce produit est garanti contre tout défaut de matériau et de fabrication pendant une période de six mois à compter de la date d’expédition.  À la discrétion de CozyProducts, le 
remplacement ou la réparation d’une unité pourra alors se faire.  Pour toute assistance, contactez CozyProducts :  800.662.5021   customerservice@cozyproducts.com 

ATTENTION : Prendre soin de déterminer si cet appareil est convenable, adéquat ou sécuritaire avant 
l’utilisation pour l’usage prévu.  Puisque les applications individuelles sont soumises à une forte variation, 
le fabricant ne fait aucune représentation ou garantie quant à la pertinence ou l’aptitude de ces appareils 
pour toute application spécifique. Alors que tout produit comprend un régulateur de température, les 
abus plus peuvent causer une défaillance, endommager le produit, la surface de montage ou la zone de 
travail. Utilisation dans une zone sèche; éviter l’exposition à l’humidité. Monter exempts de matériaux 
qui entravent le transfert de chaleur. N’enroulez ou ne couvrez pas le produit de matériel.  Toujours 
laisser la chaleur s’échapper. Protéger des perforations. Désactiver lorsque vous ne vous en servez pas. 
Faites preuve de prudence comme vous le feriez avec n’importe quel produit chaud, surtout si vous avez 
des problèmes avec une perte de sensation dans les zones touchées par la chaleur. 
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IMPORTANT :  LIRE AVANT L’UTILISATION 
ATTENTION :  Cet appareil est conçu pour une utilisation avec une tension de 110/120 volts selon les normes Nord-Américaines.   
NE PAS UTILISER de Cozy Legs avec une tension de 220/240 volt alimentation électrique comme prescrit généralement en Europe et dans 
d’autres pays en dehors des États-Unis. 

Cet appareil est doté d’une fiche polarisée. Afin de réduire les risques de décharge électrique, cette fiche est destinée d’être insérée dans 
une prise polarisée.    Si la fiche n’entre pas complètement dans la prise, retournez la fiche.  Si elle ne rentre toujours pas, contactez un 

             

FONCTIONNEMENT :  Cozy Legs est conçu pour chauffer à une 
température sécuritaire pour garder vos jambes et vos pieds 
confortables a l’endroit que vous vous assoyez, ou restez debout.  
La chaleur est commandée de manière thermostatique.  
ToastyToes favorise une meilleure circulation et aide à vous tenir 
à l’écart des frissons et de brouillons.  ToastyToes comsomme 
seulement 90 watts, réduisant de manière significative la 
consommation d’énergie et le risque d’incendie en comparaison 
de l’espace typique des appareils de chauffage.  
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